
 

 

Zápis ze schůze Kolejní rady 

Vážení ubytovaní, 

dne 26.06.2024 se konala schůze Kolejní rady (dále jen „KR“) s ředitelem Správy účelových zařízení 
panem Ing. Stanislavem Starým, vedoucím Provozního odboru panem Jaromírem Příhodou, vedoucí 
koleje Sázava paní Evou Kalinovou, vedoucí koleje Volha paní Evou Bartušovou a panem správcem 
sítě Adamem Hanusem. Bylo probráno několik témat a návrhů, jejichž obsah je shrnut v následujících 
bodech. 

Body schůze: 

• Problematika mytí oken a nechtěné chování zaměstnanců pověřené firmy: 

Byla projednána stížnost na nechtěné chování zaměstnanců firmy pověřené mytím oken 

• Apel na studenty ohledně zamykání vchodových dveří: 

KR apeluje na všechny studenty, aby dbali na bezpečnost a pravidelně zamykali své 

vchodové dveře, a to i během krátkých nepřítomností. 

• Zavedení nočních vstupů na koleje pomocí ISIC karty od 1:00 - 5:00: 

Byl zaveden systém nočních vstupů na koleje pomocí ISIC karty v čase od 1:00 do 5:00 

hodin. Tento systém má zvýšit bezpečnost a kontrolu nad pohybem osob v nočních 

hodinách. 

• Pronajmutí Kongresového centra ubytovanými studenty a spolky: 

Byla projednána příprava možností a podmínek pro pronajmutí Kongresového centra 

ubytovanými studenty a spolky. Detaily budou upřesněny v dalších jednáních.  

• Vytvoření společenských prostor/ klubovny: 

KR projednala možnost vytvoření společenských prostor nebo klubovny na koleji Volha 

v půdních prostorách koleje. 

• Byla dokončena oprava výtahu na jižní straně koleje Volha dne 26.06.2024. 

 

Za Kolejní radu 

Jan Pagáč 

Bára Frýdlová 

Denis Najman 

 


